



# Guangren Elementary School

Grade 6 Semester 2 Newsletter Week 18 June 11th-14th, 2024

光仁小學 ESL 雙語組週報 - 六年級  
第二學期第十八週 六月十一日 - 六月十四日

Dear Grade 6 Students,

We wish you our sincerest congratulations on graduating from elementary school. It has been a pleasure to see you all grow up during your time at Guang Ren Elementary School. We are proud of your progress, and wish you the best of luck in junior high school.

Sincerely,  
Grade 6 Teachers

親愛的六年級同學們：

我們衷心地祝賀你們從小學畢業。在光仁國小的這段時間，得以見證你們成長令人無比雀躍。我們為你們的進步感到自豪，並祝各位在國中也學業有成。

全體 ESL 六年級外師團隊上

## Summer Reading Routine

We highly encourage students to read in English for 20 minutes a day in English in the summer. By reading for 20 minutes a day in English, the students will be able to practice their English, learn new English vocabulary, and become familiar with a range of English grammar. To help with this goal, we have provided some online resources for at home reading below. Alternatively, the Taipei Public Library in Daan District has a large selection of English books for children and adolescents. The library would be a great place to pick-up some books for your student to read at home.

## 暑期閱讀行程

我們十分鼓勵學生們在暑假每天用英語閱讀 20 分鐘。通過每天 20 分鐘的英語閱讀，學生得以磨練英語技能，學習新的英語詞彙，並熟悉各種語法。為了達到這個目標，我們提供了一些在家閱讀的線上資源。另外，在大安區的臺北市立圖書館有大量的英語書籍供兒童和青少年閱讀。圖書館將是為你的孩子挑選自主閱讀書籍的好地方。



## At-Home Resources

### 學習資源



<https://learnenglishteens.britishcouncil.org/skills/reading>

### British Council Teens

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities.

#### 英國文化協會青少年英語

學生們能使用此網站閱讀文章和挑戰閱讀理解活動。



<https://newsela.com/>

### Newsela

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities.

#### ELA 新聞

學生們能使用此網站閱讀文章和挑戰閱讀理解活動。



[https://breakingnewsenglish.com/index.html#google\\_vignette](https://breakingnewsenglish.com/index.html#google_vignette)

### Breaking English News

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities. They can also listen to text to hear how the words sound.

#### 英語特報

學生們能使用此網站閱讀文章和挑戰閱讀理解活動。也能在網站上聆聽文本一字一句的正確唸法。



<https://readtheory.org/>

### Read Theory

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities. By completing activities, they will advance their skills.

#### 閱讀理論

學生們能使用此網站閱讀文章，挑戰閱讀理解活動。透過完成這些活動，培養閱讀理解力。